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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 6 DECEMBER 
2021 

  

 

Tid: 18.00-21.00    
Plats: Teams   

 
Längdrådets ledamöter samt Ludvig Remb, Lars Öberg och Karin 
Ersson.  
Adjungerande åkarrepresentanter: Evelina Settlin, Hugo Jacobsson 

  
1. Välkomna!  
Vi hälsar vår nya längdchef Lars Öberg välkommen. Även våra nya 
åkarrepresentanter Evelina Settlin och Hugo Jacobsson hälsas 
välkomna. Hugo och Evelina kommer att vara med på längdrådets möten 
vid vissa frågor. Alla deltagare på mötet presenteras sig och berättar vad 
man jobbar med.  

  
2. Föregående protokoll. 26 okt 2021. 
Lades till handlingarna utan anmärkning.  

  
3. Teknikzoner  
Längdrådet diskuterade helgens diskussioner kring teknikzoner. Några 
åkare valde att medvetet bryta mot reglerna genom att staka i de 
uppsatta teknikzonerna. Alla är överens om att vi vill behålla den 
klassiska stilen och den innehåller tre olika deltekniker. Det är också 
viktigt att vi stimulerar våra aktiva och unga åkare att träna de moment 
som en VM och OS bana erbjuder. Våra senior och juniorcuper syftar till 
att stimulera aktiva att träna och tävla med målet att bli en duktig 
traditionell åkare internationellt. Längdrådet tror att det blir viktigt i 
framtiden välja de arrangörer som har en topografi som försvårar enbart 
stakning till våra seniorcuper.  
Arbetsgruppen för junior och seniorer diskuterar just nu hur relationerna 
ska utvecklas både mellan våra elitföreningar samt mellan 
SSF/långloppsteam/Elitföreningarna.  
 
4. Rapport om organisation, FIS frågor mm. Karin & Lars Ö 
Lars rapporterade om sina första veckor på jobbet. Han känner stort 
förtroende för den organisation han besökt de första veckorna. De 
kommande veckorna kommer han att vara på plats i Falun för att sätta 
sig in arbetet på kansliet. 
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Karin rapporterade kort om vad som är på gång inom den nationella 
verksamheten. Hon berättade också om det arbete hon och Lars Selin 
gör för att ta fram underlag för beslut för ansökningar av RIG och NIU 
verksamheter. Vid mötet 17/1 kommer en mer utförlig rapport att ske.  

  
4. Ta beslut om SM tävlingar (Master-SM 2022 och SM-
avslutningen 2023). Se underlag som ligger i mappen Nästa möte 
211206. 
Längdrådet bifaller det förslag tävlingsprogramgruppen lagt fram enligt 
bilaga. Masters SM arrangeras i Skövde/Billingen 5/2. SM avslutningen 
2023 tilldelas Kalix SK. Datum annonseras senare.  

  
5. Fluorförbudet. Diskutera om detta, hur ser det ut i verkligheten 
på tävlingar i år?  
Längdrådet diskuterade hur det har upplevts med fluoranvändning under 
de första tävlingarna denna säsong. Upplevelsen är att alla använder 
produkter som är producerade eter 2019 då EU fastslog ett förbud mot 
vissa fluorprodukter.  
När en fungerande testfunktion finns tillgänglig kommer det att bli ett 
totalförbud mot fluor. Längdrådet ser gärna att SSF kommunicerar att alla 
inom skidsverige står bakom den skrivelse som SSF har signerat från 
FIS där vi säger att inga produkter med C8 fluor ska användas denna 
säsong.  

  
6. Förslag på åkarrepresentanter i längdrådet.  
Evelina Settlin och Hugo Jacobsson valdes som adjungerade 
åkarrepresentanter.  

  
8. Feedback arbetsgruppernas rapporter.  
Anna vill göra längdrådets medlemmar uppmärksammade på att 
rapporter från våra arbetsgrupper ska läggas lägg i mappen “Rapporter 
arbetsgrupperna”.  Några reflektioner som ni vill delge övriga i gruppen? 
Jobbar vi grupperna mot Strategi 2026?   
De flesta arbetsgrupper har nu fått feedback från längdrådet. Vi tror att 
det är viktigt att grupperna får feedback på sina rapporteringar.  
Karin och Cathrine sammanställer feedback för de grupper som saknas, 
dvs anläggning och tävlingsprogramgruppen. Till nästa år är det bra om 
vi bilägger varje arbetsgrupps ”roadmap” tillsammans med 
rapporteringen.  
Längd har kommit igång bra med att jobba med Strategi 2026 och tour 
2026. Accelerationsstödet kommer att prioritera organisationer som har 
genomfört etapp 1 i tour 2026.   

  
9. Rapport från Junior & Seniorgruppen. Hans berättar i stort vad 
de arbetar med.   
Hans J berättade om gruppens arbete. För att göra arbetet mer effektivt 
så har det bildats en grupp med representanter från några elitföreningar.  
Syfte med gruppen är att möjliggöra att vi tillsammans börjar tänka 
annorlunda, nytt och utvecklande(hållbart) för svensk skidåkning. 
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       Vi utnyttjar styrkan/erfarenheten/kunskapen hos alla: 

• för att skapa ett starkt landslag för framtiden- för fler toppåkare 
• för att utveckla attraktionskraften inom sporten för att öka 
intresset för skidåkningen i Sverige- för volym-fler åkare, fler 
sponsorer, mer pengar för alla. 
• för gemensamma lösningar och kommunicerar öppet. 

 
      Fram till dagens datum har detta genomförts: 

• Fyra Teams-möten- syfte att prata ihop oss och sätta “mål” vad 
vi vill åstadkomma kortsiktigt och långsiktigt. 
• Ett digital-möte med Junior och Seniorklubbarna. 
• Ett fysiskt-möte i Gällivare med representanter från mest 
seniorklubbar, SSF och DSA . 
• Klubbarna har enats om ett gemensamt sätt att hjälpas åt att 
serva med vallar och ledning på skandinavisk cup- testas till helgen 
i Norge. 
• Brainstorming om långloppsteam 
• Två skrivelser om äsk av pengar - idrottslyftet och till SSF. 

 
          Nästa steg: 

• Sammanfatta det fysiska mötet som var i Gällivare. 
• Nå ut till alla klubbar och få ett engagemang för ett 

”gemensamt driv”. 
• Långloppsteamen- klubbarna- SSF (hur fungerar det 

optimalt ihop). 
• Titta på klubb - långloppsteams- kontrakt. 
• Vad vill vi? 

 
  

10. Anna Mirårs rapporterar.   
Det finns inget nytt att rapportera från styrelsen. Nästa möte är i mitten 
av december.  
Anna uppmanar alla i längdrådet att vara ute på någon lämplig tävling 
under vintern. 
Anna har lämnat förslag på att rådsgrupperna i de olika grupperna kan 
träffas fysiskt för att utbyta erfarenheter.  
Det har varit svårt att få kontaktpersoner för olika ämnen i distrikten. Alla 
distrikt har inte fungerade LK verksamheter.  
Karin E träffar Annika Zell nästa vecka för att följa upp 
jämställdhetsarbetet tillsammans med Sundström safety.  

  
11. 1min rapport från de olika arbetsgrupperna.   

 
Barn och Ungdomsgruppen:  
Ny poängtabell till ungdomscuperna. När man tog fram denna tabell så 

      fick även distrikten vara med och tycka till.  
Tips om vallning och utrustning för att underlätta och utbilda, finns i      
aktuellt nyhetsbrev.  
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Ifjol började gruppen med att ge extra tips på tävlingar för barn mellan 0 
till 8år. Detta för att få mer variation och locka fler till vår 
idrott, så tävlingarna stämmer med Blågulavägen riktlinjer.   
Introduktion tävlingsregler. Detta fanns med i nyhetsbrevet i nov.  
Föreläsning för ungdomar om mental träning.  
Det gruppen arbetar mest med är tävlingsöversyn för barn och 
ungdomar.  

  
13. Kommande möten, datum:  17/1 2022. Fokus RIG NIU frågor 
Ulricehamn 4-6/2 (fysiskt)  

  
14. Mötet avslutas.  

  
  

  
  

  
  
  
  
 

 

 

 


